
Programmabegroting 2021

Informatieve vragen
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert.

FRACTIE: PvdA

Vraag Wij willen graag weten hoeveel Corona-gelden Maastricht heeft ontvangen van Den 
Haag. Daarnaast willen we een overzicht van het geld per taakveld/label (Den Haag 
heeft het geld immers gelabeld). Vervolgens willen wij een overzicht waarin u aangeeft 
aan welke onderwerpen u dit geld heeft uitgegeven

Pagina: 6 & 7

Vraag: Gezien de bestaande, en de te verwachten, maatregelen van de overheid aangaande 
handhaven van Corona-maatregelen en het geven van boetes:
Wat zijn de te verwachten lasten en mogelijke baten van deze uit te geven boetes?

Pagina: 6 & 7

Vraag: Wat zijn lasten van extra maatregelen op het gebied van veiligheid bij het borgen van 
opvolging van Coronamaatregelen bij bijv. sportwedstrijden, evenementen, beurzen, 
top-drukte-dagen?

Pagina: 18

Vraag: Ondanks de positieve verhalen over een toegenomen (gevoel van) veiligheid scoort 
Maastricht op vrijwel iedere indicator slechter dan andere gemeenten met 100.000 tot 
300.000 inwoners. Hoe verklaart u dit verschil en wanneer verwacht u dat het gevoerde 
beleid ertoe leidt dat Maastricht op zijn minst even goed presteert als andere 
gemeenten in deze categorie?

Pagina: 19

Vraag: Het is logisch dat de Veiligheidsregio meer kosten maakt als gevolg van het 
coronavirus. Kunt u ons de meest actuele financiële stand van zaken geven van de 
inzet op dit onderwerp?

Pagina: 20



Vraag: Tussen 2017 en 2019 is het gevoel van veiligheid in de buurt toegenomen, een mooi 
gegeven. Desondanks kiest u ervoor om het streven voor 2021 gelijk te houden, op 
25% (of daaronder). Waarom kiest u er niet voor om, mede gelet op de goede 
resultaten van de afgelopen jaren, de lat voor 2021 hoger te leggen?

Pagina: 20

Vraag: Kunt u concreet aangeven welke vorderingen er zijn gemaakt met het werken aan een 
integrale werkwijze veiligheid en veiligheidsbeleving? Het herstructureren van het 
beleid op dit onderwerp is al langere tijd een belangrijk streven. De PvdA wil goed op 
de hoogte gehouden worden van de voortgang op dit dossier. Kunt u bijvoorbeeld 
aangeven welke stappen er zijn gezet in de (pilot)buurten als het gaan om het werken 
met één aanspreekpunt? 

Pagina: 21

Vraag: Woningcorporaties hebben al meermaals aangegeven dat er te veel van hen verwacht 
wordt bij het aanpakken van (gevoelens van) onveiligheid. Wij hebben in verschillende 
casussen ook zelf kunnen zien dat de woningcorporaties niet altijd goed (kunnen) 
doorpakken bij het bestrijden van onveiligheid/overlast. Hoe gaat u ervoor zorgen dat 
door bewoners, die zich ook bijvoorbeeld in bij ons bekende casussen uitermate 
betrokken hebben getoond, aangedragen informatie over personen die overlast of erger 
veroorzaken toch voortvarend wordt opgepakt? 

Pagina: 21

Vraag: Kunt u kort maar duidelijk aangeven welke capaciteit, en wanneer precies, er is om 
overlastsituaties aan te pakken op de donderdag, vrijdag en zaterdag? Dit graag voor 
dit jaar, 2021 en 2022.

Pagina: 21

Vraag: U refereert aan een in 2021 vast te stellen APV-wijziging seksinrichtingen en prostitutie. 
Kunt u kort aangeven wat de strekking is van deze wijziging?

Pagina: 21/22

Vraag: Welke van de in het uitvoeringsprogramma voor 2020 opgenomen maatregelen en 
acties zullen noodgedwongen doorschuiven naar 2021?

Pagina: 21/22



Vraag: Hoe verhoudt de inzet van handhavingscapaciteit voor evenementen zich tot de 
capaciteit die beschikbaar is voor andere taken? Stel, het collegevoorstel met 
betrekking tot de 71 dagen op het Vrijthof wordt aangenomen door de raad, wat 
betekent dit dan voor de beschikbare capaciteit voor andere zaken?

Pagina: 22

Vraag: Is het niet verstandiger, mede gelet op de financiële positie van de gemeente 
Maastricht en de daaruit voortvloeiende noodzaak tot het maken van keuzes, om de 
lokale aanpak van cybercriminaliteit te schrappen? Zo nee, wat maakt dat het college 
de lokale aanpak van dit mondiale verschijnsel zo belangrijk acht voor een bestuurslaag 
als de gemeente? 

Pagina 27

Vraag Bedoelt u dat u indicatoren CROW gaat bijstellen voor 2021 en dus feitelijk op de 
openbare ruimte bezuinigt?

Pagina: 28 en 29

Vraag: Van blauwe-zone-parkeerstroken naar combi-parkeren: wat zijn de exacte lasten en 
baten van deze maatregelen voor 2021

Pagina: 34

Vraag: Wat zijn precies de plannen om de gevolgen door Corona te beperken, buiten de 
regelingen welke door de rijksoverheid worden gestimuleerd? 

Pagina: 34

Vraag: De effectindicatoren geven aan dat het aantal bedrijven licht daalt, mede als gevolg van 
de coronacrisis. Het aantal banen wat hierdoor verloren gaat bedraagt ca. 4515, t.o.v. 
2019. Kunt u aangeven wanneer de verwachting is dat het aantal banen terug zal 
stijgen? 

Pagina: 34

Vraag: Er liggen momenteel nog vele m2 detailhandel leeg. Te denken valt aan het voormalig 
pand van V&D/Hudsons Bay gelegen aan de Grote Staat 5-15. Welke bestemming 
heeft de voorkeur en welke bestemming is realistisch kijkende naar de verslechterende 
economische omstandigheden tot ca.2025 (verwachting)? 

Pagina: 34



Vraag: De regels die de rijksoverheid stelt voor bedrijven (lees: Horeca en cultuurinstellingen), 
zijn vaak niet uitvoerbaar of zijn " te streng" voor bedrijven. Kan Maastricht voor 
individuele situaties afwijken van deze regels? 

Pagina: 35

Vraag: We zien ontwikkelingen m.b.t. een kleine versie van de Einstein Telescoop in het 
voormalige gebouw van de Limburger. Welke kosten zijn hieraan verbonden voor de 
Gemeente Maastricht? En zijn deze gedekt? 

Pagina: 35

Vraag: We zien nog steeds vele studenten Maastricht (Limburg) verlaten naar met name de 
Randstad. Zowel hoogopgeleiden van HBO-opleidingen alsmede studenten aan de UM. 
Heeft Maastricht de ambitie de groep jong professionals in Maastricht (Limburg) te 
houden?

Pagina: 36 

Vraag: Er wordt aangegeven mede op pagina 35 dat één van de speerpunten Leisure betreft. 
Zijn er ontwikkelingen m.b.t. uitbreiding van b.v. een bungalowpark of een nieuw 
Leisuredome?

Pagina: 37

Vraag: Bij toelichting ontwikkeling lasten Economische Ontwikkeling wordt vermeld “… nieuwe 
dan wel verhoogde budgetten… “ en “… alsmede hogere apparaatskosten”.
Om welke nieuwe dan wel verhoogde budgetten en hogere apparaatskosten gaat het?

Pagina: 39

Vraag: De bezuinigmaatregel 10.4 ( stoppen subsidie starterscentrum) gaat u niet doorvoeren. 
De reden die u aangeeft hebben zij zeker begrip voor. Wel vragen wij ons af op welke 
wijze deze € 60k gedekt worden? 



Pagina: 40

Vraag: De effecten van de corona-uitbraak zullen impact hebben op de resultaten. Wanneer 
denkt u met cijfers te komen, die deze opmerking staven?

Pagina: 42

Vraag: Kan er meer duiding worden gegeven, m.b.t. de corona effecten? Te denken valt aan 
sterk stijgende werkeloosheidscijfers voor 2021, dreigende faillissementen van 
ondernemers Maastricht en Limburg breed. Wij vragen dus wat is u reeds bekend? En 
welke informatie hebben wij in dit stuk nog niet kunnen lezen, aangaande de corona 
gevolgen?

Pagina: 43

Vraag: BBV-indicator absoluut verzuim: hoeveel van de leerplichtigen 5-18 jaar staat op een 
school buiten gemeente Maastricht ingeschreven?

Pagina: 43

Vraag: BBV-indicator relatief verzuim: hoe verklaart u dit aantal voor Maastricht i.r.t. de 100k-
300k gemeenten?
En: kunt u dit aantal uitsplitsen in basisonderwijs en voortgezet onderwijs? Dat geeft 
een accurater beeld.

Pagina: 43

Vraag: Welke afspraken maakt u met KomLeren om te zorgen dat zij haar (concept) begroting 
voortaan éérst met de raad bespreekt alvorens deze vast te stellen (zoals afgelopen 
jaar)?

Pagina: 45

Vraag: Welke businesscases Kindcentra brengt u in 2021 naar de raad, en wanneer? Wat is 
de bevoegdheid van de raad in deze cases? 

Pagina: 45

Vraag: Kunt u een up-to-date overzicht sturen van de 45 miljoen voor het PO? Hoeveel is er al 
uitgegeven en waaraan? Hoeveel is er nog over? 



Pagina: 45

Vraag: “Toelichting ontwikkeling lasten”: kunt u deze hogere kapitaallasten daadwerkelijk 
toelichten met cijfers?

Pagina: 45

Vraag: “Kindcentrum de Groene Loper (voorbereiding nieuwbouw)”: klopt het dat u eerst naar 
de raad zou komen met een businesscase, waarin u ook zou bekijken of renovatie op 
een van de huidige locaties mogelijk was? Op basis van de cijfers in het rapport van 
december 2019 bleek dit namelijk het geval. Waarom spreekt u hier (zie ook pagina 
221) zo stellig over nieuwbouw?

Pagina: 47

Vraag: Effectindicatoren: 
a) Kunt u het aantal leerplichtigen 5-18 jaar van de schooljaren vanaf 2015-2016 delen?
b) Kunt u het getal 229 uitsplitsen in leeftijden basisonderwijs en voortgezet onderwijs?
c) “Onderwijsniveau”: welke definitie hanteert u bij laag, gemiddeld en hoog?
d) Waarom zijn de getallen onder ‘realisatie’ 2020 geen 100% samen? (30+37+32)
e) Wat is het % van alle peuters die opvang in België hebben?
f) Wat is het % van alle peuters met een VVE-indicatie die opvang in België hebben?

Pagina: 47

Vraag: Hoeveel kinderen hebben het primair onderwijs ingeruild voor het speciaal 
basisonderwijs in schooljaren 2018/2019 en 2019/2020? Hoeveel van deze kinderen 
zaten bij KomLeren en hoeveel bij MosaLira? 

Pagina: 49

Vraag: Wat houdt het programma ‘Met ándere ogen’ precies in?

Pagina: 49

Vraag: Kunt u in kaart brengen voor hoeveel kinderen de effectieve schooltijd is afgenomen 
omdat zij later worden gebracht c.q. eerder worden opgehaald als gevolg van de 
beschikking leerlingenvervoer? Zo ja, wanneer kunt u deze cijfers aanleveren? Zo nee, 
waarom kunt u dit niet in kaart brengen?

Pagina: 50

Vraag: Zijn de innovatiemiddelen onderwijs slechts gebonden aan scholen of aan kindcentra?



Pagina: 51 e.v.

Vraag: Waarom rept u in het programma cultuur met geen woord over de Muziekgieterij? U 
begroot wederom een subsidie van 385k. Wat is uw plan met de Muziekgieterij? Geen 
verhoogde subsidie? Wanneer komt u met een voorstel naar de raad?

Pagina: 51

Vraag: Maastricht scoort slechter dan het gemiddelde van steden van 100.000 tot 300.000 
inwoners. Nu is dit cijfer van 2016 en bovendien heeft de wethouder in bijeenkomsten 
met de raad aangegeven dat Maastricht forse stappen heeft gezet met betrekking tot 
beweging en sport. We zouden nu zelfs beter scoren dan gemiddeld. Kunt u dit nog 
eens toelichten, dit tegen de achtergrond van het cijfer dat we op deze pagina kunnen 
zien?

Pagina: 53

Vraag: De wethouder heeft bij de behandeling van de pre-begroting aangegeven te kijken naar 
mogelijkheden om de pijn bij de forse bezuiniging op de openbare sport- en 
spelvoorzieningen te verzachten. Kan het college aangeven of hier concreet iets mee 
gebeurd is? Zo ja, hoe ziet deze verzachting eruit? Zo nee, waarom heeft het college 
dan anders besloten?

Pagina: 54

Vraag: Wanneer is het college voornemens om de nota “Sport- en beweginsstimulering 2020-
2025” vast te stellen? Is het college bereid om de raadsinformatiebijeenkomst over dit 
onderwerp om te zetten in een bijeenkomst waarin mensen uit het veld mee kunnen 
praten en vragen stellen? 

Pagina: 52

Vraag: De ambities voor 2021 zijn gelet op de effectindicatoren niet erg ambitieus te noemen. 
Waarom kiest het college voor de cijfers zoals die er staan voor 2021? De realisatie van 
2018 (58%) is hoger dan het streven voor 2021 (53%). Waarom kiest u er niet voor, 
vooral gelet op het cijfer van 2018, om de lat voor 2021 hoger te leggen?

Pagina: 55

Vraag: Effectindicatoren: “% Maastrichtenaren van 18+ jaar dat tenminste 12 keer per jaar een 
culturele activiteit beoefent”: waarom maakt u de doelstelling niet concreter? Dat wil 
zeggen: een hard getal in plaats van “meer dan 54%” 



Pagina: 56

Vraag: Wat zijn de kosten van het impulsplan cultuurmakers@maastricht?

Pagina: 56

Vraag: Wat bent u voornemens te doen met het pand Ainsi?

Pagina: 57

Vraag: Hoe bent u van plan Maastricht als cultureel brandpunt te behouden nu u zelfs kiest 
voor bezuinigingen op de eigen culturele basis-infrastructuur? Welke verplichtingen aan 
matchingsgelden heeft u in 2021?

Pagina: 57

Vraag: Hoeveel geld heeft u nu daadwerkelijk echt nodig voor de verhuizing c.q. herhuisvesting 
van PZN? Kunt u dit bedrag nader toelichten?

Pagina: 58

Vraag: Hoeveel schoolbezoeken zijn er in de schooljaren 2018/2019 en 2019/2020 aan het 
Natuurhistorisch Museum gebracht?

Pagina: 58

Vraag: Voor scholen is het NHM open op afspraak: wat gaat het een school kosten om een 
bezoek te brengen? En wat kost zo’n bezoek het NHM per keer?

Pagina: 70

U gaf eerder aan op Trendbreuk te willen bezuinigen. Wat wordt nog wel ingezet en wat 
niet en hoe heeft u uw prestatie indicatoren daarop aangepast?

Pagina: 70

Vindt u het verstandig om zo op de preventieve zorg te bezuinigen?



Pagina: 77

In hoeverre is het reëel te verwachten met de Covid19 crisis dat de prestatie 
indicatoren voor arbeidsparticipatie gehaald kunnen worden? 

Pagina: 80

Is in de begroting van de Kredietbank Limburg de te verwachten toestroom van mensen 
met een hulpvraag door de voorspelde economische recessie meegenomen?

Pagina: 82

U geeft aan dat u streeft naar meer ambulante hulpverlening in de eigen omgeving van 
de burger onder meer door de markt te stimuleren kleinschalige woonvormen-op-maat 
in te zetten. Kunt u aangeven hoe u dit concreet wilt gaan doen en welke locaties u 
hiervoor op het oog hebt? 

Pagina: 82

Hoe groot is de populatie mensen die in aanmerking komt voor het Loket Housing? Dat 
zet namelijk de streefgetallen bij de prestatie indicatoren in een perspectief.

Pagina: 83

Hoeveel subsidie ontvangt de gemeente van het Rijk voor het actieprogramma Dak- en 
Thuisloze Jongeren?

Pagina: 83

U geeft aan dat de doelgroep van de Maatschappelijke Opvang en Beschermd Thuis is 
gewijzigd. Kunt u kort aangeven hoe die is gewijzigd en wat er dan dus in de uitvoering 
veranderd moet worden?

Pagina: 85

Hoe wil de gemeente de pleegzorg stimuleren voor kinderen en jeugdigen die (tijdelijk) 
niet meer thuis kunnen wonen?



Pagina: 88

Kunt u aangeven wat de prestatie-indicatoren voor u zijn op het gebied van preventie 
en volksgezondheid bijvoorbeeld van overgewicht, depressie, tienerzwangerschappen 
zoals gedefinieerd door de GGD een tweetal jaren geleden toen deze de gezondheid 
van Maastricht in kaart hadden gebracht? Kortom, prestatie indicatoren die concreet 
zijn, minder COVID-19 gevoelig en die beter aansluiten bij het Nationaal Preventie 
akkoord en ‘Health in all policies’ zoals beschreven in de Landelijke nota 
gezondheidsbeleid 2020-2024? Welke ambities heeft u voor de langere termijn 
toekomst voor de gezondheid van de Maastrichtenaar? Consolidatie of een 
verbetering?



Pagina: 100

Vraag: Vindt u het niet een beetje vreemd dat u in het eerste kwartaal 2021 pas de Leidraad 
participatie omgevingswet vast wilt stellen? 

Pagina: 102

Vraag: Er zijn stijgende kosten van € 1,1 mln i.v.m. verrekening voormalige partners Gem 
Malberg. Waren deze incidentiele kosten bekend? Hoe hadden deze kosten vermeden 
kunnen worden. 

Pagina: 102

Vraag: De effectindicatoren geven aan dat er voornemens is om in 2021 600 wooneenheden te 
realiseren i.p.v. 300 in 2020. ( excl. studentenhuisvesting ( 500 eenheden in 2021). 
Over welke bouwplannen hebben we het dan? De reeds bekende BP resulteren niet in 
deze cijfers.

Pagina: 102

Vraag: Er staat "én die betaalbaar zijn voor de woningzoekende waarvoor de woningen zijn 
bedoeld". Kunt u ook zorgen voor de juist mix van betaalbaarheid? Wij doelen hier op 
de betaalbaarheid voor iedereen. 

Pagina: 102

Vraag: Er wordt niet gesproken over de nieuwe woonprogrammering. Hoe en wanneer wordt 
deze verankerd in de Omgevingsvisie?

Pagina: 108

Vraag: De effectindicatoren laten zien dat 1/3e van de Maastrichtenaren niet tevreden is m.b.t. 
"het luisteren naar"; "niet worden betrokken"; "te weinig ruimte voor initiatieven". Hoe 
kan dit verbeterd worden? 

Pagina: 108

Vraag: Op welke wijze en wanneer wordt de nieuwe stadsvisie 2040 vastgelegd in de 
Omgevingsvisie?

Pagina: 109



Vraag: Kan Maastricht m.b.t. Koningsdag ook vriendelijk bedanken voor de eer mocht de vraag 
wederom worden gesteld aan Maastricht?

Pagina: 111/112

Vraag: Uit de september circulair blijkt dat Maastricht een bedrag van ca. 189.000, - krijgt om 
de extra kosten m.b.t. de komende verkiezingen ontvangt. Wij nemen aan dat deze 
gelden ook daadwerkelijk voor de verkiezingen gebruikt gaan worden? Over welke 
extra kosten wordt er gesproken in dezen? 

Pagina: 123

Vraag: “3d correctie SIF gelden”: wie besluit uiteindelijk over de in te dienen businessplannen? 
Op welke criteria beoordeelt u deze plannen? Waarom bent u van mening dat eerder 
toegezegd geld nu middels een businessplan ‘verdiend’ moet worden?

Pagina: 124

Vraag: M.b.t. invoering elektrische scanauto:
Gezien de crisis en het verloren gaan van werkgelegenheid, is het beter te wachten met 
de invoeren en het scannen door mensen te laten uitvoeren?

Pagina: 124

Vraag: M.b.t. invoering elektrische scanauto:
Gezien de enorme investering (1,4 miljoen euro, zie pagina 29, ten laste van het 
vruchtboomfonds) is het niet beter dit uit te stellen tot een of meerdere jaren later?

Pagina: 125

Vraag: 4d BUIG Maastricht verwacht c.a. 4.4. mln aan BUIG-middelen op basis van de 1e 
corona uitbraak. Hiervan is 2,5 mln reeds verwerkt in de pre-begroting. Er is nog 1,9 
mln beschikbaar en u acht dit voldoende. Met welke percentage werkeloosheid houdt u 
rekening?

Pagina: 125

Vraag: Zijn de genoemde bedragen in of excl. de decentralisatie-uitkeringen m.b.t. 
"precariobelasting ect"; Eigen bijdrage WMO";

Pagina: 125



Vraag: 4f Schrappen "no credit, game over": Dit strookt niet met de inzet om aan de "voorkant" 
de problemen aan te pakken. Juist de jongeren kunnen hier veel van leren. Hebt u zicht 
op de gevolgen als u deze bezuiniging doorzet?  

Pagina: 125

Vraag: 4g Stoppen met sociale teams: Er wordt hier uitgegaan dat men door efficiënter te 
werken het werk door andere partijen kunnen worden uitgevoerd. "heeft u er reeds nu 
zicht op wat de sociale en maatschappelijke gevolgen zijn voor de mensen welke 
gebruik maken van deze teams? 

Pagina: 132

Vraag: M.b.t. de ontwikkeling in het winkelcentrum De Heeg wordt nu aangegeven dat er in 
2021 een meer nadere concretisering te verwachten is. Kunt een duidelijkere termijn 
aangeven? B.v. 1e kwartaal 2021. 

Pagina: 141

Vraag: P&R Maastricht Noord:
De tarieven voor 2021 worden herzien. Wat zijn de te verwachten (extra) inkomsten 
hiervan?


